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استاندار فارس:

برای اجتناب از آسیب 
به اشتغال، نباید حساب 

کارخانه ها بسته شود

وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری با تاکید بر اینکه همه 
مشکلات کشور  برای حل  راه  بهترین  شد:  یادآور  بزنند  باهم حرف  باید 

گفت وگو است.
به گزارش ایسنا، عزت الله ضرغامی در حاشیه جلسه هیئت دولت و در جمع 
خبرنگاران در مورد جلسات خود با برخی فعالان سیاسی عنوان کرد: پنج 
سال است با دوستانی که گرایش سیاسی مختلف دارند جلسات نسبتاً ثابتی 
داریم، البته از وقتی که من مسئولیت گرفتم کمتر می توانم در این جلسات 

شرکت کنم.
وی ادامه داد: اکثر این دوستان عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام هستند. 
و  فرهنگی  اجتماعی،  مسائل  مورد  در  می نشینیم  هم  دور  جلسات  این  در 
سیاسی صحبت می کنیم که خیلی مفید است زیرا هم دیدگاه ها به هم نزدیک 
پدیده واحد وجود  قرائت ها و روایت هایی که در مورد یک  می شود، هم 
دارد، بیان می شود. ضرغامی افزود: این جلسه، جلسه خوبی است که محلش 
هم تغییر می کند هم در دفتر من تشکیل شده هم در دفتر آقای عارف هم در 
دفتر بقیه آقایان. همه باید باهم حرف بزنند بهترین راه برای حل مشکلات 
کشور گفت وگو است. من شنیدم که هم آقای رئیس جمهور و هم آقای 
رئیس قوه قضائیه جلسات این چنینی را دارند که جریان های سیاسی مختلف 
می آیند با آنها گفت وگو می کنند این حتماً می تواند به نزدیک کردن افکار 
مورد  در  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  است.وی  مفید  و  کند  کمک 
وقایع اخیر هم دیداری با فعالان سیاسی داشته است، گفت: در مورد وقایع 
با هم  با همین اغتشاشات همزمان شد و  اخیر هم یک جلسه داشته ایم که 
گفت وگو می کنیم. به نظر من بسیاری از راهبردهایی که در حوزه سخت 

گرفته می شود، می تواند با راهبردهای نرم و اقدامات نرم تعدیل شود.
این عضو دولت سیزدهم خاطرنشان کرد: در واقع ما چون در حوزه دوم 
امنیتی،  دستگاه های  دوش  روی  می افتد  کار  سختی  می کنیم  کار  کمتر 
دارند،  قبول  همه  می کنم  فکر  که  است  چیزی  این  انتظامی.  و  اطلاعاتی 
همه وزرا قبول دارند و یکی دو بار هم که بحث شد همه روی این مسئله 
تاکید کردند که ما در آن حوزه ها کم کاری داریم. خود من در دانشگاه 

شریف  حدود سه ساعت با دانشجوها گفت وگو داشتم بخش زیادی از آنها 
کسانی بودند که دو سه هفته قبل در صحن دانشگاه تجمعاتی داشتند و سؤال 
شعارهای ساختارشکنانه دادند اما وقتی یک نشست آزاد گفت وگو تشکیل 
شد، آمدند پشت تریبون همه حرف هایشان را زدند پاسخ ها را شنیدند بعد 
از جلسه هم حدود یک ساعت و نیم در محوطه دانشگاه با تک تک بچه ها 
صحبت می کردم حتی برخی کارها داشتند که برایشان پیگیری کردم اینکه 
بچه ها  می شود  اداره  جلسه  این  اما  نمی دانم.  فعلًا  را  رسیده  نتیجه  به  چقدر 

می آیند در جلسه سؤالاتشان را می گویند.
ضرغامی در پایان با بیان اینکه یک مشکل دیگر هم داریم که مربوط به ما و 
رسانه ها می شود، گفت: امسال برای ۱۶ آذر دانشگاه های زیادی من را برای 
صحبت دعوت کردند که به همه آنها جواب منفی دادم، علتش این است 
که در همین دانشگاه شریف وقتی مطالب مختلف اقناعی گفته می شود یک 
رسانه یک جمله را درست می کند برای خودش از این طرف و آن طرف 
صحبت جمله ها را درست می کند و آن را منتشر می کند و همه هم از روی 
ایجاد می شود که واقعاً چنین  آن کپی می کنند و می روند آن وقت شبهه 
حرفی زده شده یا نه بعد هم توضیح داده می شود که اصل این حرف این 
بوده است و آن را همه دلسوزان جامعه قبول دارند این مسئله باعث می شود 
که آن آزادی عمل که خواص بتوانند بروند مستقیم صحبت کنند و مسائل 
را حل کنند گرفته شود که به نظر من رسانه ها باید به این روند کمک کنند.

ضرغامی:

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه کاغذ مورد نیاز مطبوعات و 
کتاب را با ارز ترجیحی تأمین کردیم، گفت: در ماه هزار تن کاغذ تولید 

داخل بین ناشران توزیع می کنیم.
به گزارش ایسنا، محمدمهدی اسماعیلی در حاشیه جلسه هیئت دولت، اظهار 
کرد: با توجه به تورمی که در کشور وجود دارد، ما سعی کردیم که قیمت 
نشر و مطبوعات را کنترل کنیم. ما کاغذ مورد نیاز مطبوعات و کتاب را با 
ارز ترجیحی تأمین کردیم و اکنون واردات انجام شده در حال توزیع است.
توزیع  ناشران  بین  داخل  تولید  کاغذ  تن  هزار  ماهی  همچنین  افزود:  وی 
می کنیم. در مجموع ناشران از شرایط راضی هستند. مجموعه این اقدامات 
موجب کنترل قیمت کاغذ می شود ولی این مجموعه هم تابع شرایط کلی 
اقتصادی است به هر حال کارگر، حمل و نقل و سایر هزینه ها وجود دارد، 

اما ما قیمت پایه را کنترل کرده ایم.

وی ادامه داد: نمی توانم از کاهش قیمت کاغذ صحبت کنم، اما رشد قیمت 
مسکونی  کاربری  در  اکنون  ناشران  و  کتابفروشی ها  بود.  خواهد  منطقی 
می توانند کار خود را انجام دهند که مقاومتی هم در دولت بود و دو بار 
به رأی گذاشته شد، ولی این کار انجام شد. این تصمیم گیری برای کاهش 

هزینه ها و مالیات ناشران بود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

ماهیهزارتنکاغذتولیدداخلبینمطبوعاتوناشرانتوزیعمیشود

مجموعهاقداماتموجبکنترلقیمتکاغذمیشودولیاینمجموعههمتابعشرایطکلیاقتصادیاست

با آقا مخالفی  مسعود پزشکیان گفت: هر کسی آمد حرف بزند گفتند 
یعنی رهبری را مقابل مردم قرار دادند در صورتیکه خیلی از کارهایی که 

این ها می گویند به رهبری ربطی ندارد.
در  اسلامی  مجلس شورای  در  تبریز  مردم  نماینده   ، رویداد۲۴  به گزارش 
مورد شکل گیری گفت و گوی ملی گفت: مشکل اساسی ما این است که 
اصلًا بلد نیستیم با هم گفتگو کنیم. در اداره، دانشگاه یا مجلس و هرجایی 
وقتی دانشجو، استاد دانشگاه یا نماینده مجلس حرفی می زند و طرف مقابل 
است؛ در صورتیکه  نگفته  اینگونه  بدهد، می گوید »آقا«  نمی تواند جواب 
به  نسبت  وقتی  فردی  یا هر  استادی  و  دانشجو  ندارد.  آقا کاری  به  کسی 
مسئله ای مشکل دارد کسی که با این دانشجو و استاد سروکار دارد به جای 
اینکه از نظر علمی او را توجیه کند، می گوید »تو مخالف رهبری هستی«.

مسعود پزشکیان در گفتگو با عصر ایران افزود: وقتی همه گفتگوها منجر به 
این شود که نتوانی جواب بدهی و آقا را وسط بکشی نتیجه آن این می شود 
که در حال حاضر در جامعه می بینیم که تمام فشارها و حملات مستقیماً به 
سمت رهبری است و با رئیس جمهور، رئیس مجلس و رئیس قوه قضاییه 

کار ندارند.
وی افزود: هر کسی آمد حرف بزند گفتند با آقا مخالفی یعنی رهبری را 
مقابل مردم قرار دادند در صورتیکه خیلی از کارهایی که این ها می گویند 
به رهبری ربطی ندارد. ناتوانی در پاسخگویی، نداشتن علم و احساسی عمل 
کردن نتیجه اش این شده است که بیشتر افراد را از نظر اعتقادی با مشکل 
مواجه کرده اند.وی در مورد انجام برخی اصلاحات در کشور گفت: به این 
سادگی اصلاحات قابل انجام نیست؛ باید این علم را داشتند اگر این علم را 

داشتند به اینجا نمی رسیدند بالاخره باید افراد از نظر بنیه علمی، کارشناسی 
با منطق جواب  اعتراضی دارد  باشند و اگر کسی  و مدیریتی منطق داشته 
آن را بدهند اگر اعتراضش به حق است با منطق بپذیرند ما کاری با منطق 
نداریم می گوییم، چون رهبری این را حرف را گفته است تو حق نداری 

حرف بزنی.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس تاکید کرد: بدجوری دایره خودی 
و غیرخودی درست کردیم. ما به عنوان یک گروه و جناح وقتی مجلس 
و دولت را یکدست می کنیم یعنی بقیه افراد دیگر نمی توانند باشند. وقتی 
از مردم حرف می زنیم تصورمان این است مردم یعنی همین هایی که با ما 
هستند. در صورتیکه وظیفه حاکمیت خدمت و محبت و برداشتن فشار از 
دوش همه کسانی است که در این مملکت اعم از ترک، کرد، لر، عرب، 
عجم، فارس و چپ و راست و مذهبی و غیر مذهبی زندگی می کنند. با هر 
ایجاد کرده است مسائل  کسی صحبت کنید گرانی فشار زیادی بر آن ها 
اداری و عدم رتبه بندی ها و امتیازهای بی خودی که به هم می دهند مشکل 

ایجاد کرده است.
قالیباف مطرح  نو که توسط محمدباقر  پزشکیان در مورد بحث حکمرانی 
شده است، گفت: حکمرانی نو تئوری درستی است، اما با آدم توانمند درست 
می شود اگر آن آدم توانمند را نداشته باشید با چه کسی می خواهید نو کنید؟ 
ما آدم های توانمند را تحمل نمی کنیم چرا افراد دیگر را بیرون می کنیم چرا 
به جای اینکه جواب بدهیم انگ می چسبانیم اگر بخواهید در میدان واقعی 
بیایید نمی توانید با آن ها رقابت کنند، چون آن ها از ما بهتر هستند پس اول 

باید یک انگ بزنیم که آن را کنار بگذاریم که فقط خودمان باشیم.

نماینده مردم تبریز در مجلس:

اصلاحات به سادگی قابل انجام نیست

بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت در هفتمین همایش سلامت و فرماندهان 
با بیان اینکه سپاه در حوزه سلامت رشد چشمگیری داشته است، گفت: 
ما در دارو هنوز اطمینان لازم را نداریم و پیشنهاد می کنم سپاه وارد تولید 

دارو شود.
هفتمین  در  بهداشت  وزیر  عین اللهی،  بهرام  اقتصاد،  دنیای  گزارش  به 
رشد  سلامت  حوزه  در  سپاه  اینکه  بیان  با  فرماندهان  و  سلامت  همایش 
چشمگیری داشته است، گفت: ما در دارو هنوز اطمینان لازم را نداریم و 

پیشنهاد می کنم سپاه وارد تولید دارو شود.
به گزارش »ایسنا« وی افزود: بحث دفاع زیستی، دارو مواد شیمیایی مسائل 
مهمی هستند، اگر وارد شوید خیلی از تهدیدات مثل نبود سرنگ و سوزن 

و... که همچنان وجود دارد، کاهش می یابد.
عین اللهی همچنین بر آمادگی کامل وزارت متبوعش در تقویت نیروهای 
روز  همزمان  کرد.  تاکید  مشترک  پروژه  در  آنها  با  همکاری  و  نظامی 
گذشته سردار علی فدوی، جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران نیز در همین 
واگذاری  برای  رئیسی  آیت الله  دستور  به  توجه  با  کرد:  تصریح  همایش 
مجموعه های دولتی، سپاه در حال بررسی است که یک مجموعه بزرگ 
داروسازی را خریداری کند. اگر این بررسی ها به نتیجه مثبتی بینجامد به 

سرعت وارد این کار خواهیم شد.
بیان  با  همچنین  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده  جانشین  »ایسنا«  گزارش  به 
باید همچنان مورد  اینکه موضوع سلامت موضوع تخصصی سپاه است و 
توجه باشد. گفت: زیاد شدن تعداد بیمارستان ها در برنامه سپاه است و در 
برخی استان های بزرگ این نیاز بیش از پیش احساس می شود. فدوی اظهار 
کرد: ما در سپاه یک دانشگاه علوم پزشکی داریم و بیمارستان هم داریم. 
اینکه همه چیز را از جمله درمان، سلامت و تجهیزات پزشکی را در یک 
وزارتخانه تجمیع کنیم کار اشتباهی است. فقط سه کشور و ایران در دنیا 
به این شکل در بخش سلامت عمل می کنند، اما این شیوه برای امر سلامت 

خطرناک است.

سردار فدوی: سپاه در حال بررسی است که یک مجموعه بزرگ داروسازی را خریداری کند
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به بهانه روز پرستار

بهیادفیلمعاشقانهای
کهلیلاحاتمی»شیدا«

شد
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تحلیل این خبر را در صفحه2 بخوانید

پتروشیمی های فارس در حد نصب تابلو ماندند
نماینده کازرون: وعده راه اندازی پتروشیمی 

دست کشیدن از وظایف نمایندگی است
دولت سیزدهم هم هنوز نتوانسته گره ای از مشکلات 

پتروشیمی های استان فارس باز کند
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رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز:

مدارس و دانش آموزان بهترین ظرفیت
ارتقای ایمنی در جامعه هستند

ورود سپاه به دارو و درمان

وزیر بهداشت: پیشنهاد می کنم سپاه 
وارد تولید دارو شود

سردار فدوی: سپاه در حال بررسی است

 که یک مجموعه بزرگ داروسازی را خریداری کند
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مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس خبر داد؛

برگزاری دو نمایشگاه ویژه زوج های 
جوان و خانواده ها

وزیر کشور:

شهرهای غربی کشور آرام است

صفحه1 همراه با تحلیل خبر
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